

Møte:	Medvirkning forprosjekt – MVG 29 Forskningsinstitutt D3	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saknr:	123226	Dok.dato:	20.03.2022
Møtedato:	13.05.22 / start kl 08.30 – slutt kl 11.28	Sted:	Forskningsparken
Referent:	Elisabeth Gudmundsen	Neste møte:	Uke 36/37

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Runar Almaas	Gruppeleder – avd.leder PFI	OUS	X
Bente Evy Halvorsen	Fagperson - avd.leder IMF	OUS	X
Tuva Børresdatter Dahl	Fagperson IMF	OUS	X
Ivar Sjaastad	Fagperson – avd.leder inst. for eksperimentell med.forskn	OUS	X
Thomas Magnusson	Fagperson OSS	OUS	X
Monica Åsegg-Atneosen	Fagperson	OUS	X
Shuo-Wang Qiao	Fagperson Inst.nestleder	OUS / UiO	X
Annika Elisabet Michelsen	Verneombud	OUS	X
Benedicte Stavik	Tillitsvalgt Forskerforbundet	OUS	X
Tove Nyenget	Tillitsvalgt LSF	OUS	X
Kirsti Haaland	Tillitsvalgt	OUS	X
Elena Danilova	Tillitsvalgt	OUS	X
Kristin Borch	Fagkoordinator Nye OUS	OUS	X
Trine Kjellsen	MTA / NOM - observatør	OUS	X
Hege Anette Martinsen	Rådgiver utstyr (RUT)	Prosjekteringsgruppen	X
Karin Widahl	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen/ARK	X
Kathrine Thoen	Arkitekt (ARK)	Prosjekteringsgruppen/ARK	X
Ralf Kristensen	Fasilitator	HSØ PO	X
Elisabeth Gudmundsen	Referent	HSØ PO	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-00		<p>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 29 Forskningsinstitutt NRH.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plassering i bygget • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer • Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2 2. Gjennomgang av utsendt materiale 3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2 4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring 5. Veien videre 			Info
03-01		<p>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</p> <p>Gruppen har gitt sine kommentarer/tilbakemeldinger til referatet fra møte D2. Referatet er godkjent.</p>			Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-02		<p>Gjennomgang av utsendt materiale</p> <p>ARK gjennomgikk det utsendte materialet.</p> <p>Funksjonene er flyttet siden forrige møte. Tidligere lå arealene på plan 10 og 11, nå ligger forskningsinstituttene på plan 9 og 10.</p> <p>Etter møte D2 er det oversendt et revidert romprogram og det er gjennomført en befarings i dagens arealer.</p> <p>Det er gjort noen endringer generelt i bygget, blant annet er rømningstrappene blir bredere. Dette har ikke gått på bekostning av funksjonsareal.</p> <p>IMF er plassert mot nord og øst på plan 10, PFI mot sør og vest. Fellesområder er lagt i midtsonen. Pauserom er lagt mot sør. PCR er lagt i nordvestre hjørne.</p> <ul style="list-style-type: none"> «Uren lab» er et avfallsrom. Det må vurderes om funksjonen kan ivaretas i standard avfallsrom på planet – gruppen oversender informasjon om hvilke funksjoner som skal ivaretas i dette rommet. <p>Det er behov for en autoklav. Det avklares om denne evt kan plasseres i avfallsrommet. Dette kan vurderes videre i et senere møte.</p> <ul style="list-style-type: none"> Gruppeleder avklarer med gruppeleder gr. 10 Lab om det er mulig å sambruke vaskerom på plan 9. Målsatte tegninger sendes ut etter møtet <p>Laboratorier og kontorer ligger nå langt fra hverandre. Det er viktig å ha kontorer i nærheten av laboratoriene. Gruppen har et forslag til revidert fordeling av rommene, hvor man flytter noe mellom etasjene. Dette ble</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p>	<p>03.06</p> <p>03.06</p> <p>Snarest</p>	<p>Info</p> <p>Info</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>PFI og IMF har behov for egne PCR-laboratorier, ikke dele felles.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen avklarer om det er flere funksjoner som kan være felles, f.eks kjemikalierom, og som kan legges sentralt i mørk kjerne. <p>En del gasser vil være sentralt distribuert; nitrogen, CO2 og trykkluft. Det er behov for flytende nitrogen. Gjennomgang og behov for gasser blir tema i senere i prosjektet.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen vurderer plassering av pauserom og møterom. Bør de legges ved siden av hverandre med mulighet for å kunne åpne mellom? Det kan være en utfordring med lyd ved bruk av foldevegg. <p>Standard pauserom i prosjektet har en møtedel med mulighet for visning på stor skjerm.</p> <p>Det er programmert et kjølerom, hvor det er tenkt en lab-plass inne i rommet slik at man kan jobbe kaldt. Det ble vist eksempel i møtet på en annen løsning («cola-skap») som kan ivareta dette slik at man ikke trenger kjølerom.</p> <p>Det kommer av og til større leveranser som gjør at det kan være mer hensiktsmessig med kjølerom, evt større kjøleskap.</p> <p>Kjølevegger og kjølerom kan være krevende bygningsmessig og gi problemer med kondens.</p> <p>Det er viktig å velge laboratoriekjøleskap, ikke vanlige kjøleskap.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen vurderer og beskriver behov for kjølf/frys ; omfang/type materiale m.m., inkl. behov for kjølerom vs rom med kjøleskap / «cola-skap» 	<p>Gruppeleder</p> <p>Gruppeleder</p> <p>Gruppeleder</p>	<p>03.06</p> <p>03.06</p> <p>03.06</p>	<p>Info</p> <p>Åpen</p> <p>Info</p> <p>Åpen</p> <p>Info</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Gruppen mener det ikke er behov for rørpost i 10. etg.</p> <ul style="list-style-type: none"> • HSØ PO sjekker om volum av leveranser til forskningslab inngår i logistikkberegningene. 	HSØ PO	Neste møte	Info Åpen
03-03		<p>Gjennomgang gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</p> <p>Tilbakemeldingene fra møte D2 er svart ut i det oppdaterte/utsendte materialet til D3 og gjennomgangen i dagens møte.</p> <p>Gruppen kommenterte kontorsituasjonen og mener at de har behov for kontorene som tilhører deres funksjon i eksisterende bygg. OUS ønsker ikke å fordele alle generelle kontorer på de enkelte funksjonene nå, dette oppleves som urettferdig for denne gruppen. Det er heller ikke noen ledige kontorarealer i UiO. Denne saken følges opp videre internt i OUS.</p> <p>Det er viktig å lage en god funksjonell løsning i M-bygget. Gruppen kan kommentere forhold rundt kontorer i sin tilbakemelding til dette møtet.</p>			Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-04		<p>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</p> <p><i>Kommentarer på tegningene er tatt bilde av og lagt ved referatet. Benyttes som underlag for videre arbeid.</i></p> <p>HSØ PO gjennomgikk overordnede aksjoner fra møtet. Punktene ble sendt til gruppen rett etter møtet:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Funksjon i urent rom – kan dette ivaretas i avfallsrommet? Gruppen beskriver hvilke funksjoner som må ivaretas • ARK flytter rom fra 10. til 9. etg utfra gjennomgangen i møtet • Vurdering av kjøle-/fryserom vs rom med kjøle-/fryseutstyr – gruppen vurderer • ARK lager forslag til kontorfordeling • Gruppeleder avklarer evt sambruk av vaskerom med gr. 10 Lab • Gruppen vurderer plassering og evt sambruk av pause- og møterom <p>Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte.</p> <p>OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen fredag 3. juni kl 12.</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p> <p>Gruppeleder</p>	<p>02.06.2022</p> <p>Neste møte</p> <p>02.06.2022</p> <p>Neste møte</p> <p>02.06.2022</p> <p>02.06.2022</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-05		<p>Veien videre</p> <p style="text-align: center;">Videre arbeid etter medvirkningsmøte D3 og fram til og med D4</p> <p>Etter møteserie 8 (D3) i medvirkningsprosessen i forprosjektet vil tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til D4 som tidligere.</p> <p>Forprosjektrapporten Ferdigstilles til uke 37. Deretter vil forprosjektrapporten sendes til behandling i prosjektstyret for Nye Åker og Nye Rikshospital, styret i Oslo universitetssykehus og styret i Helse Sør-Øst. Beslutning (B4) er planlagt i styret i Helse Sør-Øst RHF innen utgangen av 2022.</p> <p>Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles utvikles løsninger videre som del av medvirkningsprosessen og avsluttes i aktivitet D (møte D3 og D4).</p> <p>Dette betyr at det kan være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materiale som legges frem i møte D4.</p> <p>Hva oppdateres etter 9. møteserie D4 Innspill og tilbakemelding fra D4 vurderes og tas videre med i detaljprosjektet (tentativt oppstart 2023)</p> 			